
 
 
 
 

 Foreløpig protokoll 
Møte: Brukerutvalget Vestre Viken HF 
Møtedato: 12.03.2024 
Tidspunkt: 1200-1800 

Sted: G32/Kolsås 1 og 2 
 

Møteleder:  Rune Kløvtveit 
Deltakere: Fra Brukerutvalget: 

Rune Kløvtveit , Elisabeth Schwencke, Mark Miller, Gudrun Breistøl, Jan Helge Tuv 
(deltok digitalt), Toril Naper Hauge, Nasim Rizvi (deltok digitalt) 

Forfall: 
David C. Hemmingsen, Christine Malmberg 
 

Fra Administrasjonen:  
Anne-Lise Kristensen og Kurt Kleppe Josefsen (koordinator) 
 
Innledere: 
Anne-Lene Egeland Arnesen, POBO Buskerud 
Anders Debes, fagdirektør 
 

 
Sak nr. Sak/merknad 

 
33/24 Godkjenning av innkalling og saksliste  

 
Vedtak/kommentarer: 
 Godkjent 

34/24 Protokoll brukerutvalgets møte 20.02.24 
 
Vedtak/kommentarer: 
Godkjent 
 

35/24 Referat arbeidsutvalgets møte 27.02.24 
 
Vedtak/kommentarer: 
Godkjent 
 

36/24 Saker til orientering, innkommet post  
• Informasjon fra øyeavdelingen 
• Opplæring av brukerrepresentanter 

Løypemelding 
• Oppdrags og bestillerdokument (OBD) 
• Nasjonal helse og samhandlingsplan 
• Endring av avdelingen 
• Årsrapport BU HSØ 2023 
• Status representasjon av BU på KEK 



 
 
 
 

 
Vedtak/kommentarer: 
Vedrørende OBD og Nasjonal helse og samhandlingsplan 
Det registreres at det er mer fokus på de ansatte i helsevesenet i de styrende dokumenter 
enn tidligere og mindre fokus på ansatte. Dog er det bra at det fokuseres godt på 
helsekompetanse.  
 
Endring av avdelingen 
Fra 1. april legges også samhandling inn i avdelingen brukermedvirkning og brukerstyring. 
Den nye avdelings navn er ikke helt bestemt.  
 
Status representasjon av BU på KEK 
Anne-Lise Kristiansen sjekker opp og saken tas opp senere 
 
Øvrige punkter tas til orientering uten kommentarer. 
 

37/24 Konferanser, seminarer  
• Brukerkonferanse 8. april, Gardermoen 
• Ny tid – nye løsninger - 17. og 18. april 

 
Vedtak/kommentarer: 
Elisabeth Schwencke deltar på vegne av Brukerutvalget på brukerkonferansen 
 
Rune Kløvtveit deltar på Ny tid – nye løsninger og melder seg selv på 
 

38/24 Årsrapport, Brukerutvalget 2023 
 
Vedtak/kommentarer: 
Tas til orientering 
 

39/24 Oppnevninger prosjekt, råd og utvalg 
Oppnevninger i perioden 
Brukerutvalg Sykehusbygg HF 
(frist 2. mars) 

AU foreslått 
Rune Kløvtveit 

Brukerutvalg Sykehusinnkjøp HF 
(frist 25. februar) 

Au foreslått 
Mark Miller 

 
 

40/24 Selvevaluering 
Gjennomgang av svar på selvevalueringen. ALK og KKJ lager en oppsummering og 
innleder. 
Skjema er sendt ut. Svarfrist 07.03 
 
Vedtak/kommentarer: 
Utsatt til neste møte slik at flest kan være til stede. 
Sees også i sammenheng med opplæringsplan for nye deltakere i brukerutvalget. 
 
 

41/24 Pasient- og brukerombudet 



 
 
 
 

Årsrapport 2023; Innledning og diskusjon.  
Anne-Lene Egeland Arnesen, POBO Buskerud  
 
Vedtak/kommentarer: 
 
Legg inn kommentar med at BU ønsker å følge opp at epikrise fra radium ikke regelmessig 
blir fulgt opp av sykehusene. Her må fagdirektør inn 
 
Andre punkter som skal følges opp? 
 

42/24 Erfaringsutveksling 
 
Vedtak/kommentarer: 
Medlemmene i Brukerutvalget har i perioden vært med på følgende arenaer: 

• Telesår paneldiskusjon  
• Ortogeriatri - Bærum sykehus  
• Telesår avslutningsmøte  
• Samme Dags Innleggelse og Pre-rom -  
• Operasjonsforløp Bærum Sykehus  
• Styremøte Vestre viken  
• Kommunikasjonsavdelingen arbeidsmøte  
• Brukerutvalget  
• Arbeidsutvalget BU 
• Prosjektstyre NSD HSØ  
• Ungdomsrådet   
• Styringsgruppe NSD   
• Foretaksmøte og felles styreseminar HSØ  
• LSU Drammen sykehus  
• Kontinuerlig forbedring LMS  
• Planlegge pasientsikkerhetsuka Drammen sykehus   
• LMK (legemiddel komiteen)  
• KKU PHT  
• Råbra    

 
 
 

43/24 BU diskusjonen  
Aktuelle saker fra den enkelte som ønskes diskutert. 
 
Vedtak/kommentarer: 
Video/AMK - mål om 25% andel video. Har i dag 22,5%. På dette er VV best i verden. 
Erfaringen viser at man er blitt bedre i å prioritere oppdragene.  
Det var ellers diskusjon i forhold til endring av ambulanseområde i forhold til de områder 
som i dag dekkes av OUS. BU ønsker å uttale seg om dette og Elisabeth Schwencke lager 
et utkast som diskuteres med de øvrige medlemmer. 
 
Telesårprosjektet er akkurat ferdigstillt. Det erfares en risiko Fare for at resultatet fra 
prosjektet ikke følges opp i drift i kommunene. Det er en ulempe at det ikke i prosjektet 
tas mer høyde for driftsettes av prosjektene. Prosjektene må sees mindre som prosjekter 



 
 
 
 

men mer som startup av nye løsninger i drift. BU vurdere om de skal be om en status i 
prosjektet og be om en rapport om hva som skjer med oppfølgingen. Mark Miller lager et 
underlag som diskuteres i neste møte i Brukerutvalget.  
 
Medlem i BU har fulgt prosessen “Råbra” i prosjektgruppen. Veldig god prosess og 
spennende. Det å løfte hverandre opp er positivt og veldig bra.  
 
Prosjektstyret NDS – eierskiftet fra HSØ til VV er 20. november 2024.  Åpning av sykehuset 
blir 12. oktober. Da stenges gamle DS. PHR flytter inn i mai. Parkering er et evigvarende 
diskusjonstema og det ble informert om at ansattrepresentanter har protokollført innspill 
i forhold til parkeringshus. Mottaksprosjektet – helselogistikk går for tiden veldig bra – 
bekymring i forhold til sengelogistikk og interne kommunikasjonsløsninger - 
 
 

44/24 Kontinuerlig forbedringsarbeid BU 
 
Vedtak/kommentarer: 

• Hva er status for LSU’ene i dag og hva er mandatet til brukerrepresentant i LSU 
• Hvilken rolle har brukerrepresentanten i LSU 
• Vi skal representere både spesialisthelsetjenesten og primærhelsetjenesten i LSU 
• Hva trenger vi for å lykkes med dette mandatet? 
• Temaer vi ønsker å ta opp i LSU 
• Samhandling mellom BU medlemmer i forkant av LSU 
• Forberedelser til LSU møter 

 
Neste punkt er å definere hva det skal være fokus på i de forskjellige utvalg. 
De lokale LSU er veldig ulike. Det er en utfordring å finne felles problemstilling som er 
felles fra alle LSU’ene. BU har diskutert hvordan det i dag fungerer og hvor forskjellene er. 
 
Neste møte:  
Anne-Lise Kristiansen presenterer Helsefellesskapet i neste møte, som underlag til 
diskusjonen. 
 
ALLE skal til neste møte tenke igjennom tiltak som kan være aktuelle for “sitt” LSU. 
 

45/24 Dialog/orienteringer fra AD  
Anders Debes 

• Oppdrags og bestillerdokumentet 
• Nasjonal helse og samhandlingsplan 

 
Vedtak/kommentarer: 
Motiverende at Vestre Viken er omtalt flere ganger i handlingsplanen og oppdrags- og 
bestillerdokumentet. 
 
BU diskuterte med fagdirektør innholdet i de to dokumentene og innretningene på disse. 
Ett av hovedfokusene er samhandling mellom sykehus og kommuner. To av områdene er 
fødselsomsorgen med blant annet felles jordmortjeneste og barne- og 
ungdomspsykiatrien hvor FACT UNG er et av virkemidlene. Her ligger også mulighet for 
midler fra tilskuddsordningen for rekruttering og samhandling. 



 
 
 
 

 
Videre ble det diskutert behov for bedre prosjekthåndtering hvor det er behov for mer 
satsning på drift i prosjektperioden. Her er telesårprosjeket et eksempel.   
 
En annen ting er mer fokus på forebyggende helsetjeneste.  
 
Helsekompetanse er gjennomgående et fokus for helsesektorene. 
 

46/24 Brukerutvalgets medvirkning på kampanje for videokonsultasjoner og Vestre Viken 
kortet 
 
Vedtak/kommentarer: 
VV klarer ikke levere på nasjonale mål i forhold til videokonsultasjoner. BU ønsker å bidra 
i denne kampanjen og bruke anledningen til også å vise Vestre Viken kortet. 
Kampanjen blir nok ikke i april, men litt senere. I neste møte i BU gås kampanjen 
igjennom. Kanskje kan ledelsen ved sykehusene også kunne delta i kampanjen. 
 
Kurt Kleppe josefsen og Anne-Lise Kristensen følger opp i forhold i roll-up som kan 
presentere brukerutvalgets arbeid på de ulike sykehusene og andre arenaer. 
 

47/24 Teamstrening 
 
Vedtak/kommentarer: 
På grunn av antall møtedeltakere gikk denne saken ut. 
Før neste møte vil alle medlemmer motta skriftlig oppgave i bruk av Teams som en del av 
læringsprosessen. 
 
Merk ellers at når det er tid for skifte av passord må man være innlogget i 
ekstern.sykehuspartner.no. Dette får man ikke gjort i appen. 
 

48/24 Kommende møter   
• Styrets årsplan  
• Brukerutvalgets års og møteplan 

Møtet 4. juni opprettholdes 
 

49/24 Eventuelt 
 
Felles presentasjon 
Kan BU lage en felles presentasjon som kan brukes i møter. Mark lager utkast til neste 
møte. 
 

 

Kommentert [KJ1]: @Rune Kløvtveit @Anne-Lise 
Kristensen @Gudrun Bore Breistøl  
 
Da følger første utkast til protokoll  
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